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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 29. august 

2008 (Alm. del - spørgsmål nr. 450) udbedt sig min besvarelse af følgende: 

  

 

 

Spørgsmål 450: 

  

”Mener ministeren, at kontrollørerne udviser gavnlig fremfærd over for producenter, der 

efter kontrollernes udsagn laver en ordentlig fødevareproduktion?” 

  

Svar: 

Som det fremgår af mit svar på spg. 449 viser sagen efter min mening, at de stramnin-

ger, som blev besluttet i 2006, i en række situationer har berøvet fødevarekontrollen 

muligheden for at udvise fleksibilitet. Det er ikke gavnligt for et positivt og konstruktivt 

samspil mellem virksomheder og fødevarekontrol og vil derfor være et af de helt centra-

le emner i de pågående drøftelser i fødevareforligskredsen.  
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